

Mysteries of Golden Myanmar

神秘緬甸黃金國



仰光 (Yangon)



蒲甘 (Bagan)



茵萊湖 (Inle Lake)

➤ 緬甸特色

- 藝術與人文
- 金碧輝煌的寶塔
- 優美如畫的景色
- 歷史悠久的古蹟
- 風味 獨特的美食

Features:

- Arts & Humanities
- Resplendent Pagoda
- Beautiful Sceneries
- Historical Monuments
- Unique Cuisines



曼德勒 Mandalay

帶給超乎尋常的旅行體驗，絕對讓你不虛此行...

Bring you an extraordinary travel experience



Mysteries of Golden Myanmar 9 Days Tour

神秘緬甸黃金國 9 天之旅

2017 Tour Date:

Tour Code	到達仰光日期 Arrival Date to RGN 第 01 天/ Day 01	Land Only Each person (Twin Room)	Single Supl+
9D-YBMI	October 20 th	\$1,899 不含機票 (雙人房)	+\$699 單人房+
	November 17 th		
	December 22 nd		



仰光 → 蒲甘 → 曼德勒 → 茵萊湖 → 仰光

Yangon → Bagan → Mandalay → Inle Lake → Yangon

第 01 天： → 抵達機場：仰光 (RGN) (晚)

歡迎來到花園城市仰光！抵達後，由當地導遊帶著歡迎禮物接機：然後前往酒店入住休息。晚上在當地餐廳享用晚餐。

Day 01: → Arrival Airport: RGN (Yangon) (D)

Welcome to the Garden City Yangon! Upon arrival, welcome by local guide with welcome present: Then transfer to Hotel for check in. The rest of the day is free at leisure after long tedious flight. In the evening, enjoy the dinner at the restaurant.

第 02 天：仰光市游 🚗 (早/午/晚)

今天仰光市區觀光包括：**Kandawagyi** 皇家公園, **Karaweik** 皇家駁船, **Chaukhtatkyi** 巨大的臥佛寶塔, **Bogyoke Aung San** (將軍博物館), 然後 **Bogyoke** 市場, 午餐後前往仰光市中心金塔, **Bandoola** 公園與獨立紀念碑、市政廳、高等法院和許多殖民地風格的建築, 然後開始沿著街道步行穿過, 美麗的殖民地建築, 漂亮的宗教寶塔和優雅的公園, 後抵達中國城, 你會看到本地的不同特點, 更會體驗到 這座大城市的繁華和充滿活力的生活方式。

Day 2: Yangon City Tour 🚗 (B, L, D)

Today Yangon city tour includes: **Kandawagyi Royal Park**, **Chaukhtatkyi Pagoda**, **Bogyoke Aung San Museum**, then shopping in the **Bogyoke market** formerly "Scott market", where you can get a wide range of Myanmar handicraft, jewelries, fabrics, lacquer wares and so on. In the late afternoon, visit to heart of Yangon: **Sule Pagoda**, **Maha Bandoola Park** with Independence Monument, City Hall, High Court and many colonial style buildings then start walking along the street to **little china town**. In the evening enjoy the sunset at the magnificent **Shwedagon** where many locals and Buddhists come to worship to enjoy the sunset. This famous pagoda is covered in gold and contains diamonds, rubies and emeralds.



晚上前往氣勢恢宏的大金塔 **Shwedagon** 一個金光閃爍, 金碧輝煌的巨大寶塔, 在那裡許多當地人和佛教徒前來朝拜享受夕陽的日落。據說塔中有保留八縷佛頭髮, 整個塔覆蓋著黃金, 包含鑽石、紅寶石、綠寶石, 向您展示一個美好的夜晚。

第 03 天：仰光 → 蒲甘 (早上航班) 早/午/晚)

早上飛到蒲甘。歡迎來到古城蒲甘！抵達後，由當地導遊歡迎接機, 全天遊覽觀光鳥屋本地 **Myinkabar** 市場, 你可以近距離觀察本地人和公路邊小販的生活方式。然後前往金色寶塔的 **Shwezigon** 塔 12



Day 3: Yangon → Bagan (Morning flight) (B, L, D)

Morning fly to Bagan. Welcome to the Ancient City Bagan! After arrival, full day Bagan sightseeing tour with a visit to **Nyaung U local market & Myinkabar colorful market** where you can close to observe the ways of local people and road side sellers, Then the golden pagoda of **Shwezigon pagoda**, See 12th century frescoes adorning the corridors of **Kyansitta "Cave" temple**. Continue visit to **Manuha Temple** with gigantic Buddha image **Ananda temple**.

世紀壁畫裝飾走廊的 **Kyansitta** 洞穴。通過 Tharaba 闢道進老蒲甘。然後是午餐休息時間。下午繼續到 **Manuha 寺**與巨大的佛像，參觀圈養國王 Nanpaya 終身監禁的印象與最好的石刻**阿難寺 (Ananda Temple)**，然後，參觀當地的漆車間，觀看工匠巧妙地使這最著名的蒲甘工藝品。在日落的時候，從 Bupyar 位於伊洛瓦底河河岸，我們可以放鬆享受美麗的夕陽。

第 04 天：蒲甘和山碧村 & 馬車 (早/午/晚)

蒲甘不只是有幾千年古老的寺廟和佛塔，但也是許多村莊散落在周圍的平原。在下午晚些時候，沿著塵土飛揚的小徑抵達 **山碧村**。然後繼續探討由牛車包括鐵匠、磚製造商、幹小吃 '工廠' 和竹屋頂生產村莊裡，你可以看到真正的緬甸傳統家族企業的生活。

自費項目之旅：乘坐熱氣球看望日出。

第 05 天：蒲甘 曼德勒 (早上航班) (早/午/晚)

早上飛到皇家城市曼德勒！抵達後，直接前往古市的“阿馬拉布拉”，意思是‘不朽的城市’。繼續到，“**烏貝因美橋 (U Bein Bridge)**”沿著這 200 歲柚木橋散步。今天下午參觀**吳妙南聖覺宮 (皇宮)**。這金色的宮殿代表緬甸的主權和獨立，並能激發緬甸的民族愛國精神。



第 06 天：曼德勒 東枝-茵萊湖 (早上航班) (早/午/晚)



早上飛往海霍機場，抵達後，由當地導遊歡迎各位的到來，然後直接開車去東枝市，位於南部撣邦和撣邦首府。這是海拔 4.712 英尺，有一個溫和的氣候和高原，四周環繞著高山。

旅遊新亮點包括：**Sulamuni Lawkachanthar** 寶塔中央市場。然後到的茵萊湖碼頭，乘坐船，一路欣賞茵萊湖的優美景色，今晚入住，湖中央的茵萊湖賓館。

第 07 天：茵萊湖 觀光 (早/午/晚)

早上享受茵萊湖上乘船開始 **Phaungdawoo** 寶塔，五小佛像。**Nga Phe Chaung Monastery** 19 世紀 50 年代末建立在高蹺湖。此後乘船前往到湖的西部海岸，在 **Indein** 村的區域有兩個古代人群的寶塔，**Nyaung Ohak and Shwe Inn Thein**。你將看到一些“**Padaung People**”稱為“長脖子卡倫山部落”。回船上的路上，穿過河邊一片竹林。

the tallest temple measuring 61 meters **Thatbuinnyu** known as "temple of omniscience. Continue to **Mingalarzedi**, the last of the large pagodas built in the 13th century, representing the pinnacle of Burma pagoda architecture. Then, visit local lacquer workshop to watch craftsmen skillfully making this most famous of Bagan handicrafts. At the sunset time, we enjoy and relax at the beautiful sunset from **Bupyar** where located on the bank of the Ayeyarwaddy River.



Day 4: Bagan and Taung Bi Village (B,L,D)

As Bagan is not only the site of thousand year old temples and pagodas, but also home to many villages scattered around the surrounding plains. In the late afternoon, leave for along dusty lanes and tree shaded roads to **Taung Bi village**. Excursion by **horse cart** this afternoon through the temple plains, stopping for photos or more temple exploration, and catch the sunset from Bu Payar where located on the bank of the Ayeyarwaddy River.

Day 5: Bagan Mandalay (Morning flight) (B,L,D)

Morning fly to Royal City Mandalay ! Upon arrival, direct visit to an ancient city of Amarapura meaning the 'City of Immortality'.continue to **U Bein Bridge** for a walk along this 200 year-old teak bridge. This afternoon visit **Mya Nan San Kyaw Palace** (Royal Palace). Later head to **Shwenandaw Monastery**. Finish the day with a visit to **Mandalay Hill** to watch sunset over the city plains.

Day 6: Mandalay Taunggyi-Inle Lake (by morning flight) (B,L,D)

Morning fly to Heho airport where gate way to Taunggyi and Inle lake. Welcome to the Wild Nature of Myanmar Shan State ! Upon arrival, drive to the Taunggyi city, capital town of Shan States. Tour highlight includes: **Central market, Sulamuni Lawkachanthar Pagoda**. Then drive back for Inle Lake and you have to take a scenic route to Nyaung Shwe. Then transfer to the hotel by boat and hotel check in. Overnight at the Hotel in Inle.

Day 7: Inle Lake sightseeing (B, L, D)

Morning enjoy a boat ride on Inle Lake for the whole day. Your sightseeing will start with a visit the **Phaungdawoo Pagoda**, houses five small Buddha images. The next must see stop is **Nga Phe Chaung**. Thereafter, travel by boat to hidden **Indien Temple Complex**. In the region of Indien village there are two ancient groups of pagodas,



第 08 天：茵萊湖  Pindaya  海霍(Heho)

➔ 仰光 (晚上航班) (早/午/晚)

早餐後，繼續開車約 1:30 小時到迷人的小鎮，



Pindaya. 在路上有機會在瑞顏卑謬寺院照相，是一個迷人的紅色繪柚木寺道院，建于 19 世紀初。它被專門為區域貧苦小孩，還提供他們的教育和餐。然後繼續到 Pindaya，以其多的榕樹，其中許多都是約 250 年的歷史而聞名，**Pindaya 洞穴**是佛教朝聖，數以千計的用石灰石雕刻的佛像。然後飛回仰光。

第 09 天：仰光 ➔ 家鄉 (上午航班) (早) 早上

自由活動，直至送往國際的機場結束難忘的旅行。



團費包括

- * 四段國內機票：
 1. 仰光-蒲甘 2. 蒲甘-曼德勒
 3. 曼德勒-海霍 4. 海霍-仰光
- * 酒店： 08 晚 (兩人一房)，每日早餐
- * 導遊： 當地城市英語導遊，
- * 入場費： 根據細節節目，
- * 膳食： 程序中提到的全膳食

團費不包括

- * 緬甸簽證，旅行保險
- * 國際機票。
- * 提前入住或延遲退房
- * 可選擇的自費項目之旅和活動
- * 旺季附加費 (如有)
- * 司機和導遊的小費

City 城市	Deluxe Hotel 豪華酒店
Yangon 仰光	Kandawgyi Palace hotel 
Bagan 蒲甘	Tharabar Gate Hotel 
Mandalay 曼德勒	Sedona Hotel 
Inle Lake 茵萊湖	Myanmar Treasure Resort 

Nyaung Ohak and **Shwe Inn Thein**. You will see some “**Padaung People**” known as the “Long Neck Karen Hill Tribe.” On the way back to the boat, walk through a bamboo forest at the riverside, where you will observe local people bathing in the river. Overnight at the hotel in Yangon.

Day 8: Inle Lake – Pindaya ➔ Yangon (B, L, D)

Morning after breakfast, continue to small charming town, **Pindaya** which is famous for its many Banyan trees which are around 250 years old. **Pindaya Cave** is a Buddhist pilgrimage site and house thousands of Buddha images carved out of limestone. Then fly back to Yangon and overnight at the hotel in Yangon.

Day 9: Yangon Departure (B) (by morning flight)

Morning free at leisure until transfer to International airport for your departure or onwards flight.

LAND ONLY PACKAGE COST INCLUDES:

- * 4 Domestic Air tickets :
 1. Yangon – Bagan
 2. Bagan – Manda
 3. Mandalay – Heho
 4. Heho - Yangon
- * Hotel: 08 nights' based on TWIN sharing room
- * Guide: Local English speaking Stationed guide
- * Entrance fee as per detail program,
- * Meals (full board as mentioned in the program)

TOUR PRICE EXCLUDES:

- * Visas to Myanmar, Travel Insurances
- * Round trip International Air ticket.
- * Early check in or late check out
- * Optional excursions and activities
- * Peak season surcharges if any
- * Tips for drivers and tour guides
- * All not mentioned above

請致電查詢細節和廉價機票
For Detail and Special Airfare, please call